
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 20. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1111

Ministeren bedes i forlængelse af samråd i Sundheds- og Ældreudvalget den
12. juni om overbelægning i det danske sundhedsvæsen, jf. samrådsspm.
BÆ-BÅ, oplyse, om der for den kommende sæson 2018/19 fortsat vil blive
vaccineret med 3-valent vaccine og dermed risiko for en tilsvarende stigning i
influenzatilfælde og indlæggelser som i denne sæson, fordi vaccinen ikke er
tilstrækkelig dækkende?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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